
Kjaer: Istnieje ryzyko, że Roma mnie nie zatrzyma
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Przyszłość Simona Kajera wciąż nie jest jasna. Choć piłkarz kilka razy

powtarzał, że chce zostać w Romie, kierownictwo klubu nie ogłosiło

jeszcze czy chce zatrzymać gracza. Kjaer, który grał w Romie przez ostatni

sezon na zasadzie wypożyczenia przedstawił sytuację w wywiadzie dla 

sporten.dk.

 

- Opcja wykupu minęła 1 czerwca. Spodziewałem się tego, biorąc pod uwagę fakt,

że nie ogłoszono jeszcze nazwiska nowego trenera. Jestem spokojny, chciałbym

zostać, jeśli jednak tak nie będzie, znajdę nowe miejsce. Nie rozmawiałem z

kierownictwem, jednak mój agent, Mikkel Beck, zgłosił moje intencje dyrektorstwu.

To była pozytywna rozmowa, stąd jestem spokojny. Wciąż jestem przekonany, że

zostanę. Istnieje ryzyko, że Roma mnie nie potwierdzi, w każdym razie nie mam

zamiaru wrócić do Wolfsburga.
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